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Iktatószám: 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2022. augusztus 25. 
(csütörtök) napján 10 órakor a Polgármesteri Hivatal Dísztermében (7100 Szekszárd, Béla 
király tér 8.) megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak: 
 
Bomba Gábor     képviselő, 
Csötönyi László    képviselő; 
Faragó Zsolt    képviselő; 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér             képviselő 
Gulyás Róbert    képviselő, 
Gyurkovics János    alpolgármester, 
Illés Tamás     képviselő, 
Kővári László     képviselő, 
Máté Péter    képviselő, 
Móra Viktória     képviselő, 
Murvai Árpád     képviselő, 
Zaják Rita     képviselő, 
Rácz Zoltán    képviselő, 
 
 
Távolmaradását jelezte: 
 
Ács Rezső polgármester 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Biró Gyula aljegyző; 
Tamási Anna igazgatóságvezető; 
Magyar Károly igazgatóságvezető; 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 
Herr Teréz főépítész; 
dr. Gyulay Soma jogi és bizottsági referens, jkvvezető 
 

Gyurkovics János alpolgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülésen 13 
fő képviselő megjelent, a közgyűlés határozatképes, az ülést megnyitja. 
 
Bomba Gábor képviselő: Köszönöm szépen a szót, javaslom a hármas és tizenegyes napirendi 
pont levételét, mert szeretnénk ezt a kérdést még körbejárni és egyeztetést folytatni. 
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Az alpolgármester szavazásra teszi fel a kiküldött meghívó szerinti 3. napirendi pont 
(Javaslat a Modern Városok program keretében megvalósítandó Rekreációs központ és Új 
városi rendezvény- és sportcsarnok megtervezésével kapcsolatos további intézkedések 
megvalósítására) közgyűlés napirendjéről történő levételre irányuló javaslatot, melyet a 
közgyűlés 8 igen szavazattal, 4 nem szavazattal és 0 tartózkodással elfogadott. 
 
Bomba Gábor képviselő: Ugyanígy javasolnám a tizenegyes napirend levételét, mert 
szeretnénk még körbejárni és egyeztetni róla. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a kiküldött meghívó szerinti 11. napirendi pont 
(Javaslat a MEGÁLLAPODÁS ELJÁRÁSRENDRŐL az „Új interaktív könyvtár és levéltár 
kialakítása Szekszárdon” megnevezésű, az állami (kormányzati) magasépítési beruházás 
megvalósítása keretében a BMSK Zrt-vel (Beruházási Ügynökséggel) kötött együttműködési 
megállapodás módosításáról és az eszközbeszerzéshez kapcsolódó tervezési szerződés 
módosításához szükséges szerződések megkötéséről) közgyűlés napirendjéről történő 
levételre irányuló javaslatot, melyet a közgyűlés 12 igen szavazattal, 1 nem szavazattal és 
0 tartózkodással elfogadott. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a nyilvános ülés napirendjére vonatkozó javaslatot, 
melyet a Közgyűlés – melynek létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 0 nem szavazattal és 1 
tartózkodással elfogadott. 
 
Illés Tamás képviselő: Én már lekéstem a történetről, szerettem volna abbéli aggályomat 
kifejezni, hogy volt itt egy másik igen fontos napirendi pont is tervezetként. A Babits 
Művelődési Ház ismételten csődhelyzetbe került, ismerjük az előzményeket, hogy sok éven át 
milyen tetemes adóssághegyet gördített fel. Ennek egy részét sikerült ledolgozniuk, 
ugyanakkor ez a helyzet azért nem oldódott meg, tehát három év adósságait, veszteségeit 
nem lehet egy év alatt konszolidálni. Ez ügyben egy intenzív levelezés zajlik a 
felügyelőbizottság, a művelődési ház vezetése és a városvezetés között. Sajnálattal látom, 
hogy polgármester úr most sem tartotta olyan fontosnak ezt a közgyűlést, hogy bejöjjön rá, 
ehhez képest elképesztő leveleket tud a témában megfogalmazni. Finoman szólva is csúsztat 
benne, de nyugodtan kimondom, hogy többszörösen hazudik. Egy olyan súlyú ügyről van szó, 
amit nem értek, hogy miért nem lehet most a mai közgyűlésen tárgyalni, egyszerűen értetlenül 
állok a polgármester úrnak ehhez és sok más ügyhöz való hozzáállásához is. Megítélésem 
szerint méltatlan a viselkedése, én szerintem már régen le kellett volna mondania, de ha még 
mindig nem látja be, hogy képtelen ezt a várost vezetni, akkor én újfent felszólítanám, hogy 
távollétében is, úgysem jár közgyűlésre, nem tudja ellátni a feladatait, tehát a legjobb lenne, 
ha a város érdekében lemondana. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a zárt ülés napirendjére vonatkozó javaslatot, melyet 
a Közgyűlés – melynek létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 0 nem szavazattal és 1 
tartózkodással elfogadott. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel az ülés napirendjére vonatkozó javaslatot, melyet a 
Közgyűlés – melynek létszáma 13 fő –11 igen szavazattal, 0 nem szavazattal és 2 
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tartózkodással elfogadott és a következő napirendet alkotta: 
 
ZÁRT ÜLÉS: 
 
1. Javaslat a TOP-6.7.1.-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Szekszárd leromlott városi 
területének rehabilitációja” című projekt befejezésével kapcsolatos döntések 
meghozatalára 
(165. számú előterjesztés)- Az előterjesztés később kerül kiküldésre 

Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
2. Javaslat a víziközmű rendszer további üzemeltetése érdekében az Integrációs Programban 
való részvételről 
(149. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Artim Andrásné ügyvezető igazgató 
 
3. Javaslat a VI. számú háziorvosi körzettel kapcsolatos döntések meghozatalára 
(163. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
4. Javaslat önkormányzati bérlakással kapcsolatos döntés meghozatalára 
(164. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
5. Javaslat szociális ügyben benyújtott fellebbezések elbírálására 
(155. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 
6. Javaslat a szociális ellátások helyi szabályozásáról szóló 8/2009. (III.30.) önkormányzati 
rendelet módosítására 
(157. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: dr. Gábor Ferenc jegyző 
 
7. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének……/2022. (……) 
önkormányzati rendelete a szépkorúak karácsonyi támogatásáról (t e r v e z e t) 
(161. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: dr. Gábor Ferenc jegyző 
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8. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének ……/2022. (VIII. …..) 
önkormányzati rendelete a lakások és helyiségek bérletéről, elidegenítésük szabályairól 
szóló 6/2022. (V. 30.) önkormányzati rendelet módosításáról 
(154. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
9. Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Integrált Területi Programjának elfogadására 
(158. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
10. Javaslat nemzetközi versenyen való részvétel támogatására 
(156. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
11. Javaslat központi orvosi és háziorvosi ügyelet közös diszpécser szolgálati feladatainak 
ellátására vonatkozó együttműködési megállapodással kapcsolatos döntések 
meghozatalára 
(151. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
12. Javaslat az V. számú gyermek háziorvosi körzet feladatainak ellátására kiírt, területi 
ellátási kötelezettséggel járó pályázati felhívás jóváhagyására, valamint a körzet 
működésével kapcsolatos egyéb döntések meghozatalára   
(152. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
13. Javaslat önkormányzati ingatlanok átminősítésére 
(162. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
 
14. Javaslat önkormányzati ingatlan további hasznosítására 
(137. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
 
15. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata kizárólagos tulajdonban lévő gazdasági 
társaságai munkaviszony keretein belül foglalkoztatott ügyvezetőinek 2022. év I. félévében 
igénybe vett szabadságairól szóló beszámolója 
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(153. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
A közgyűlés 10 óra 10 perckor zárt ülésen folytatja a munkát, a nyilvános ülés 10 óra 35 
perckor folytatódik. 
 
NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 
6. Javaslat a szociális ellátások helyi szabályozásáról szóló 8/2009. (III.30.) önkormányzati 
rendelet módosítására 
(157. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: dr. Gábor Ferenc jegyző 
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: Az előterjesztésre azért kerül sor, mert az energiaárak elszabadulása 
miatt a tűzifa ára is jelentős mértékben megemelkedett. Érzékeltetve az árakat, tavalyi évben 
54.000 forintért vásároltunk egy kaloda tűzifát, az idei évben piaci kutatást végeztünk, ez 
jelenleg 119.000 forintot tesz ki, tehát a duplájára emelkedett a tűzifa ára abban a formában, 
amiben a rendelet tartalmazza. Az egyik probléma az, hogy a tavalyi mennyiség az 350 
köbméter volt, ha a két számot összeszorozzuk, akkor 42 millió forint értékben kellene tűzifát 
vásárolnunk. A tűzifa vásárlással kapcsolatos beszerzési eljárási értéket, a nettó 15 millió 
forintot meghaladná ez az összeg és erre tekintettel közbeszerzési eljárást kellene lefolytatni, 
ami nyilvánvalóan hosszabbítja a beszerzés folyamatát. A másik probléma az, hogy a 
költségvetésben 17 millió forint van a tűzifa vásárlásra. Megnéztük, hogy mit lehet kapni a 
piacon és milyen tűzifát tudnánk 17 millió forintért beszerezni, a legnagyobb kitermelővel, az 
erdészettel vették fel a kollégák a kapcsolatot. A jövő héten jön a képviselőjük személyes 
egyeztetésre Az árak nyilvánosak, 32.000 forint az egy méteres, erdei köbméter tűzifa az 
erdészetnél. Kisebb termelők vagy kisebb beszállítók ezt az árat vagy mennyiséget nem biztos, 
hogy tudják produkálni. A kalodát nem tudom, hogy lehetne biztosítani ekkora mennyiségben 
a piacról. Mi azt látjuk megoldható feladatnak, hogy a mennyiségen ne változtassunk, tehát 
két köbméter tűzifát kapjon minden rászoruló, de hogy beleférjünk a nettó 15 millió forintos 
összeghatárba és így a 17 millió forintos költségvetési költségkeretünkbe, a javaslatunk az, 
hogy méteres tűzifát biztosítsunk a rászorulóknak. A tűzifának a milyenségét is változtattuk, 
annyit rögzítettünk a rendeletben, hogy tüzelhető vastag tűzifa, ezt a szót használja az 
erdészet is. Nem korlátoztuk be azokra a fatípusokra, amiket a rendelet korábban tartalmazott 
azért, hogy ha esetlegesen a forrásoldalról vagy piaci oldalról nehéz a beszerzés, akkor tudjunk 
olyan tűzifát beszerezni, ami mind a közbeszerzési határnak, mind a forrásmennyiségnek 
megfelel és a rendeletben meghatározott két köbméter mennyiséget is tudjuk produkálni 
ezen az áron. Tehát a rendeletmódosításnak ez volt a lényege, hogy ezeknek a feltételeknek 
meg tudjunk felelni és tudjuk a költségvetésből ezt a beszerzést biztosítani. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel a kérdéseiket. 
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Faragó Zsolt képviselő: Hogy fogják ők felhasogatni ezt? Van, aki ezt nem tudja megtenni, 
tehát nem biztos, hogy ebből a szempontból kivitelezhető. Értem a matematikai részét, maga 
az állapota, tehát ahogy oda kerül az a hasított fa, az már egy kész termék, azt már hetven 
fölött is be tudják hordani, de ha még kuglizni kell, nem mindenkinek lesz szomszédja, aki 
esetleg fel tudja neki hasogatni. Tehát ezt át kellene gondolni, mert a 80 százaléka biztos nem 
képes arra, hogy hasogasson még fát, inkább a forrás felé kellene valahogy tekintgetnünk, 
szerintem ott lesz a megoldás. A formáján nagyon ne változtassunk, elégedett volt mindenki 
a visszajelzések alapján a minőségével is és kalodával is. Ez a hasogatás ez nekünk jó, 
sportszerű dolog, de nem tudunk mindenkinek segíteni abban, hogy összehasogassuk. 
 
Murvai Árpád képviselő: Nagyon szomorú és a realitásnak megfelelő számokat hallottunk 
jegyző úr előterjesztésében. Az én javaslatom az, Faragó Zsolt hozzászólásához hasonlóan, 
hogy próbáljuk meg és ragaszkodjunk a kalodás kiszállításhoz, hiszen ez a hetven fölötti, vagy 
egyedül élő idős embereknek óriási segítség lenne, mert a betárazása, feldolgozása az ilyen 
fának sokkal könnyebb, mint a vastag tűzifának, ami itt nevezve van. Én határozati javaslattal 
élnék a tűzifa kérdésében, ha lehet. Az én határozati javaslatom a következő: felkérjük a 
Polgármesteri Hivatalt, hogy az eljárásokat feltételesen folytassa le mindkét műszaki 
tartalomra, beszerzésre, ami itt szóba került, kérjen be ajánlatot és terjessze azt a közgyűlés 
elé. Tekintettel arra, hogy a Szekszárdi Vasárnapra elkülönített összeg a Hivatal szerint nem 
elegendő a tervezett 15 ezer példányszámra, csak 5 ezer példányra, ezért a közgyűlés dönt, 
hogy a Szekszárdi Vasárnapot nem adja ki, valamint a 44/2022-es számú határozatának 4. 
pontját visszavonja. A felszabaduló költségvetési forrást a szociális kiadások növekedésének 
fedezésére, elsősorban a tűzifa és a karácsonyi csomagokra kell fordítani. Az ajánlatok 
ismeretében felkérjük a Gazdasági Igazgatóságot, hogy az eljárások eredményeképpen 
esetlegesen felmerülő plusz forrás megteremtésére tegyen javaslatot, ahol vegye figyelembe 
azt is, hogy az orvosi rendelőhöz rendelt 60 milliós saját erő felszabadul, valamint a második 
pontomban szereplő forrás is felhasználható. Felkérjük a polgármestert a fentiek végrehajtása 
után lehető legrövidebb határidőn belül terjessze be a témát újra a közgyűlésnek. 
 
Zaják Rita képviselő: Én kérdezni szeretném, hogy mindaz, amit az előbb hallottunk, 
nyomtatott verzióban olvasható-e? Követni követtem, de jó lenne, ha úgy szavaznék, vagy úgy 
tudnék szavazni egy határozatról, hogy ha itt kerül felolvasásra, akkor legalább azzal egy 
időben itt kinyomtatva az orrom előtt legyen, vagy legalább egy emailben el tudjam olvasni. 
 
További kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 

 
Máté Péter képviselő: Egyetértek azzal, hogy a méterfát szociális tűzifának kiszállítani 
valakinek nem egy etikus dolog, ráadásul, hogyha eddig megtettük azt, hogy hasított 
keményfát adtunk, ugye volt itt vita azon, hogy súlyra adjuk vagy köbméterre, de ettől 
függetlenül mindenki egyetértett azzal, hogy hasított keményfa, ahogy Faragó Zsolt képviselő 
úr is említette, késztermék kerüljön oda a végfelhasználóhoz. Ettől ne térjünk el, úgyhogy én 
azt javaslom ebben a módosításban. Árpád, amit felolvastál, hogy azt vegyük is ki, hogy 
felmérjük, hogy a méterfa mennyibe kerül. Én azt javaslom, hogy kerítsük elő a forrást arra, 
hogy ténylegesen, az eddig megszokott hasított, adott húrátmérőjű keményfa kerüljön oda 
felhasználásra és ebből ne lépjünk vissza, tehát ezzel egyetértek. 
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dr. Gábor Ferenc jegyző: Azt szeretném kérni, hogy a képviselő úr küldje át és kinyomtatjuk, 
hogy mindenki meg tudja nézni. Megnéztük más települések gyakorlatát és más településeken 
is alkalmazzák, az erdészet ezt megerősítette. Más településeken is ebben formában 
biztosítják a tűzifa kiszállítását, tehát nem hasogatják fel. Látni kell, hogy 32 ezer forint egy 
köbméter az egyikből és a másikból pedig 119 ezer. Háromszoros árról beszélünk, háromszor 
annyi mennyiséget tudunk vásárolni. Gondolkodtunk nyilván a felaprításban, de nem tudunk 
saját csapattal aprítani, tehát nincs eszközünk, sem emberünk, úgyhogy mindenképpen külső 
szolgáltatásban kell ezt valakitől igénybe venni. Nagy problémánk az, hogyha ragaszkodunk 
ehhez a formához, akkor 119 ezer egy kaloda tűzifa, ez 42 millió forint, közbeszerzést kell 
lefolytatni, ami minimum három hónap. Minden javaslatra nyitottak vagyunk, van egy 
határidős keretünk és van egy forráskeretünk. Értem a képviselő úrnak a javaslatát, hogy akkor 
egy másik feladatot hagyjon el az önkormányzat, nyilván ez is megoldható, de a lényeg az, 
hogy a közbeszerzés lefolytatásának is van egy időkerete, ezt nem fogjuk tudni áthidalni. Saját 
teljesítésben nem tudom, hogy van-e olyan cég, aki fel tud-e aprítani 350 köbméter tűzifát, ez 
a tavalyi mennyiség, vélhetően ennél több lesz a kérelem. Szeptember 1-től 30-ig lehet 
benyújtani az igényeket, tehát október 1-jén fogjuk látni a mennyiséget és akkor lehetne 
indítani a közbeszerzést. Nyilván el tudjuk indítani egy körülbelüli összegre vagy mennyiségre, 
de akkor is az értékhatárt meg fogjuk haladni. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő: Az lenne a kérdésem, hogy ha az erdészet segítségét 
kérjük, akkor azt nem lehetne, hogy az önkormányzati erdőkből történjen a fa kitermelése? 
Így a csökkenthetjük beszerzési költséget, a spórolt pénzt a fa aprítására fordíthatnánk. 
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: Erdő kivágásánál megvannak a szakmai eljárások és van egy hatóság, 
aki az engedélyt kiadja a fakivágással kapcsolatban. Azt tudjuk, hogy az erdészet is az 
engedélyre vár, hogy vághasson az erdőből. Nem tudom megmondani azt, hogy ha 
kezdeményezzük a saját erdeinknek a kivágását, akkor az engedélyt mikor kapjuk meg és az 
erdészet vállal-e fakitermelést nem saját erdőből. Az erdészet is most engedélyre vár és saját 
erdőt szeretne kitermelni. Az erdészet nem vállal feldolgozást és kitermelést. Az 
alpolgármester úr jobban tudja, ő azt mondta, hogy az erdészeti engedély másfél év. Én nem 
tudom ezeknek az idejét, de ez ebben az időintervallumban nem lebonyolítható, de nem rossz 
ötlet. 
 
Máté Péter képviselő: Ha az összeghatár nagy, akkor kétféle dolgot tegyünk. Egyszer vegyünk 
fát és egyszer vegyünk szolgáltatást hozzá, ami a hasogatásból, a fűrészelésből és a 
kiszállításból áll. Osszuk ezt meg és akkor lehet, hogy az értékhatárt nem lépjük túl. Próbáljuk 
meg kitrükközni a lehetőségét annak, hogy meg lehessen oldani. 
 
Murvai Árpád képviselő: Köszönöm a frakcióvezető úr megerősítő hozzászólását, örülök, hogy 
ő is így látja. A másik, a rendeleteket és dátumokat, amiket jegyző úr felolvasott, azzal 
kapcsolatban azt hiszem tanulságul szolgálhat, hogy a következő időkben javulás az 
energiapiacon nem várható, tehát a következő időkben sokkal korábban kell intézkednünk és 
sokkal korábbi határidőkkel kell dolgoznunk, hogy saját magunkat utolérjük. 
 



 

   

 

8 

Zaják Rita képviselő: Ha jól értem, akkor a darabolásra, vágásra nem kértek még indikatív 
ajánlatot, tehát nem tudjuk, hogy az mennyibe kerül, és azt sem, hogy van-e, aki azt 
megcsinálná. Úgy gondolom, hogy ez ügyben érdemes lenne egy kört futni, ha a méteres fa 
marad, akkor tudjuk, hogy annak mennyi a feldolgozása. Azzal én is egyetértek, hogy méteres 
fákat nem lehet kiszállítani, de még a kuglival kapcsolatban is vannak azért kétségeim, azt én 
is támogatnám, hogy az legyen feldarabolva, de azt tudjuk, hogy a méteresnek mennyi 
hozzávetőlegesen a beszerzési ára. Murvai képviselő úrhoz fordulok és azt szeretném 
megkérdezni tőle, hogy a határozati javaslat második pontja és a 44/2022. számú határozat 4. 
pontja micsoda, a felszabaduló költségvetési forrás mekkora összeg? 
 
Máté Péter képviselő: Reagálnék még arra, hogy nem tudjuk a mennyiséget, a tavalyi 
mennyiséget viszont tudjuk. A tavalyi mennyiség plusz 20 százalékra írjunk ki egy beszerzést 
feltételesen, hogy a plusz 20 százalék vagy kell, vagy nem. Szerintem, aki ajánlatot tesz, annak 
ez pontosan jó így, hogy tudja, hogy most 3000 köbméter vagy 3600 köbméternyi fára van 
szükség, hogy ennek meg tud felelni, és attól kezdve a 20 százalékot nem kötelező 
megvennünk, ha nincs rá szükség, de ha van, akkor meg benne van, és annyit veszünk, 
amennyire szükség van. Szerintem a tavalyitól plusz 20 százalékkal több nem hiszem, hogy 
kell.  
 
Gulyás Róbert képviselő: Ehhez kapcsolódva szeretném mondani, hogy én úgy tudom, hogy 
volt egy határozat is erről, hogy már augusztusban megkezdik ennek a beszerzését, 15 százalék 
plusz-mínusszal. Nem is értem, hogy most mit akarnak most, hogy majd három hónap múlva. 
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: 350 köbméterről beszélünk plusz 20 százalék, ez megszorozva 119 
ezer forinttal, az 50 millió forint. Azt a határozatot nem lehetett végrehajtani, mert nincs 
egyrészt pontos mennyiség. Ha előzetesen megrendeljük, akkor is 42 millió forintról 
beszélünk, közbeszerzést kell lefolytatni. Ezért hoztuk vissza, mivel egyrészt nincs rá 
fedezetünk, mert 17 millió forint van a költségvetésben, továbbá közbeszerzési eljárást kell 
indítani. A határozat arról szólt, hogy beszerzést folytassunk le, azért hoztuk vissza, hogy 
gondolkozzunk azon, hogy tudunk ennek a két feltételnek megfelelni. Lehet átcsoportosítani, 
de a közbeszerzést nem tudjuk kikerülni. Esetleg azt lehet elképzelni, hogy megvesszük a 32 
ezer forintért a fát, és szolgáltatásban külön megrendeljük a feldarabolást. 350 plusz 20 
százalék az 420 köbméter, 32 ezer forint egy köbméter fa, 13 millió forintunk van nettóban, a 
17 millió forintból akkor még maradt 3-4 millió forint a feldolgozásra a költségvetési forrás 
szerint. Azt még el lehet képzelni, hogy két beszerzést lefolytatunk, az egyik beszerzésben 
megvesszük egyrészt a fát és valakivel feldolgoztatjuk, kivéve, ha egybe kell számítani. A 
költségvetési forrásunk nem teszi lehetővé, hogy beszerezzünk ekkora mennyiségben tűzifát 
a piacról. Arról lehet dönteni, hogy vagy a mennyiséget csökkentjük, vagy pedig a darabolást 
hagyjuk el. Két köbméter helyett csökkentjük egy köbméterre, és akkor kalodába adjuk, akkor 
lehet beleférünk, vagy azt mondjuk, hogy marad a két köbméter, de akkor feldolgozással és 
vásárlással megbontjuk az árat. Ennek az összegét nem tudjuk és azt sem, hogy van-e ilyen, 
aki ekkora mennyiségben vállal feldolgozást. Abba azt esetben dupla szállítás lesz, mert el kell 
hoznunk az erdészettől a fát, le kell depóznunk, valahol feldolgozzák, utána pedig ki kell 
szállítani. 
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Rácz Zoltán képviselő: Jegyző úr én azt gondolom, hogy a közgyűlés dönt erről. Lehet 
befolyásolni a közgyűlést, lehet mondani a közgyűlésnek, hogy mi a helyes, de a közgyűlésnek 
a joga eldönteni ezt.  
 
Murvai Árpád képviselő: Tudomásom szerint ez az általam citált 44/2022. számú rendelet 4. 
pontja a Szekszárdi Vasárnap kiadására vonatkozik. Nem tudom, hogy jegyző úr mit szól hozzá, 
segít- e a dolgokon, hogy a javaslatom 4. pontját visszavonom? Azt a részt, hogy felkérjük a 
polgármestert a fentiek végrehajtása után lehető legrövidebb időn belül terjessze be újra a 
közgyűlésnek ezt a témát, talán az szabadabb mozgást adna, vagy gyorsítana az eseményeken. 
 
Zaják Rita képviselő: Itt nem befolyásolásról van szó. Itt arról van szó, hogy van egy 
költségvetési tétel és egy fa ár, ami nincs összhangban. Ez bejött a közgyűlés elé azért, hogy 
ezt megbeszéljük, itt semmiféle befolyásolásról nincsen szó. 
 
Murvai Árpád képviselő: Konkrétan elmondtam, hogy milyen forrást tegyünk a beszerzések 
mögé, annyit mondanék Rita, hogy itt van az ősz, itt van újra. 
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: Én nem befolyásoltam, elmondtam a jogszabályi kereteket. Hazai 
jogszabály az, amire hivatkoztam. Elmondtam, hogy mik a kereteink és azon belül tudunk 
mozogni. Murvai képviselő úr javaslata már megoldás felé mozduló javaslat, hogy 
többletforrást biztosít, viszont a probléma még akkor is az, hogy beszerzés nem kivitelezhető, 
hanem három hónapos közbeszerzés lesz. Kérdéses, hogy meglesz-e az eredmény, mire kell a 
tüzelő. Ha a Szekszárdi Vasárnapot elhagyja a közgyűlés, meg tudjuk nézni, hogy ennek mi a 
forrása és ez mekkora forrást szabadít fel. Le tudunk folytatni egy beszerzést, de azt előre 
garantáljuk, hogy biztos, hogy magasabb árú lesz és akkor látni fogja a közgyűlés, hogy mennyi 
ennek a tűzifának az ára. Ez egy ajánlatkérésben meg fog tudni történni, de utána meg el kell 
indítanunk egy közbeszerzést. Megvizsgáljuk, hogy lehetséges-e a tűzifát méteres formában 
beszerezni. A jövő héten találkozunk az erdészet képviselőjével és megkérdezzük, hogy van-e 
olyan a látókörében, aki ezt fel tudja dolgozni, a kettő árát pedig ismertetjük a következő 
közgyűlésen. Ha két részben rendelünk egy szolgáltatást és egy árut és nem számítjuk egybe, 
akkor nettó 15 millió forint alatt maradhat mind a kettő. Ha sikerül ilyen szolgáltatót találni, 
akkor valamit tudunk mondani, ha nem, akkor mindenféleképpen a közbeszerzés felé kell 
elmenni, hogyha ezt a kalodás megoldást választjuk. 
 
Máté Péter képviselő: Én afelé tendálnék, hogy ne fogalmazzunk meg olyan határozati 
javaslatot, ami esetlegesen nem jó. Én szeretnélek megkérni, hogy fogalmazd meg a közgyűlés 
nevében. A szándékot értjük, szerintem érted a szándékot te is, az a szándékunk, hogy a 
szociálisan rászorulók semmivel ne kapjanak rosszabb ellátást, mint eddig, tehát egy megfelelő 
minőségű végterméket kapjanak és ezt meg lehet csinálni úgy, hogy megkapják időben. A 
forrást megemlítettük, hogy honnan lehet elvenni, a forrás elméletileg rendelkezésre áll. 
 
Faragó Zsolt képviselő: Jegyző urat kérdezem, hogy a közbeszerzési értékhatár mi lenne? 
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: Az áru és a szolgáltatás esetében nettó 15 millió forint. 
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Gyurkovics János alpolgármester: Megkérem jegyző urat, hogy fogalmazza meg a módosító 
indítványt. 
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: A rendelet nem kerülne elfogadásra ebben a formában, a javaslat 
úgy szól, hogy a szociális tűzifa beszerzéssel kapcsolatban a Hivatal vizsgálja meg és kérjen 
indikatív árajánlatokat egyrészt a szolgáltatás esetében arra, hogy a fa feldolgozása mennyibe 
kerülne várhatóan 350 köbméter esetében, illetve kérjen indikatív árajánlatot különböző 
fatípusok esetében ugyanerre a mennyiségre és ezt végső döntésre terjessze a közgyűlés elé 
a soron következő ülésen. Ennek tükrében látni fogja a közgyűlés, hogy a szolgáltatás és 
árubeszerzés mekkora összegből valósítható meg körülbelül ugyanarra a mennyiségre. Ha 15 
millió forint alatt lehet-e tartani ezt a munkát, akkor el kell gondolkodni még azon, hogy a 
költségvetésen belül honnan lenne átcsoportosítani a hiányzó fedezet. Mi megpróbáljuk azt, 
hogy nettó 15 millió forint alatt tartjuk az árat, nyilvánvalóan a tűzifa minősége vagy típusa 
befolyásolja ezt, lehet, hogy többféle ajánlat lesz. Az aljegyző úr jelzi, hogy a szállításra is 
kérjünk ajánlatot. A feldolgozásra, az árubeszerzésre és a szállításra is szereznénk külön-külön 
ajánlatokat, így összességében látni fogja a közgyűlés, hogy milyen összeggel kell számolni. 
 
Bomba Gábor képviselő: Murvai képviselő úrnak volt egy négy pontból álló határozati 
javaslata, annak 4. pontját visszavonta, az egyes pontjába bevennénk azt, amit a jegyző úr 
mondott, tehát maga az eljárást és a többit, és utána maradna a 2. és 3. pont, hogy a forrás is 
legyen meg rá, ne kelljen azzal még egyszer foglalkozni.  
 
Gyurkovics János alpolgármester: Bomba képviselő által előterjesztett módosító indítványra 
szavazzunk. 
 
További hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 

 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a módosított határozati javaslatot, melyet a 
közgyűlés – melynek létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 0 nem és 1 tartózkodás mellett 
elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 237/2022. (VIII. 25.) 
határozata 
a szociális tűzifa beszerzésével kapcsolatos intézkedések megtételéről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 
 

1. felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a szociális tűzifa árubeszerzéssel, 
szolgáltatással és szállítással kapcsolatos beszerzésekkel kapcsolatban kérjen 
külön indikatív árajánlatot, amelyet terjesszen be a Közgyűlés soron következő 
ülésére 
 
Határidő: a közgyűlés soron következő ülése 
Felelős: dr. Gábor Ferenc jegyző 
  dr. Biró Gyula aljegyző 
  dr. Bagó Anita Szilvia osztályvezető 
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2. dönt arról, tekintettel arra, hogy a Szekszárdi Vasárnapra elkülönített összeg a 

Polgármesteri Hivatal szerint nem elegendő a tervezett 15.000 példányszámra, 
hanem csak 5.000 példányra, hogy a Szekszárdi Vasárnapot nem adja ki, és 
ezzel összefüggésben 44/2022. (II.24.) számú határozat 4. pontját visszavonja 
és az így felszabaduló költségvetési forrást a szociális kiadások növekedésének 
fedezetére, elsősorban a tűzifa és a karácsonyi csomagokra kell fordítani; 

 
Határidő: 2022. augusztus 25. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
 

3. az ajánlatok ismeretében felkéri a Gazdasági Igazgatóságot, hogy az eljárások 
eredményeképpen esetlegesen felmerülő plusz forrás megteremtésére tegyen 
javaslatot, ahol vegye figyelembe azt is, hogy az orvosi rendelőhöz rendelt 60 
milliós saját erő felszabadul, valamint a 2. pontban szereplő forrás is 
felhasználható. 

 
Határidő: 2022. szeptember 30. 
Felelős: Tamási Anna igazgatóságvezető 

 
7. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének……/2022. (……) 
önkormányzati rendelete a szépkorúak karácsonyi támogatásáról (t e r v e z e t) 
(161. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: dr. Gábor Ferenc jegyző 
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: Nem kívánom kiegészíteni. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel kérdéseiket. 

 

Murvai Árpád képviselő: Először is azt javaslom, hogy a javasolt összeget minimum a 
duplájára emeljük. Szóval gondoljunk bele proletárok, hogy mire eljön a Jézuska, addigra lehet, 
hogy ezer forintot fizetünk egy kiló kenyérért és egyéb áremelkedések is várhatók. Pontosan 
ezért mondom, hogy a megcélzott összeget minimum a duplájára emeljük. A másik, hogy a 
közgyűlés döntsön arról, hogy az ehhez szükséges fedezetet ügyvédi és propaganda kiadások 
és a meg nem épült orvosi rendelő felszabaduló önrészének költségvetési sorainak a terhére 
csoportosítsuk át. 
 
További kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 

 
dr. Gábor Ferenc jegyző: A fedezet megjelölése kötelezettséggel terhelt, tehát leszerződött 
szerződésekről van szó. A másik az, hogy a folyamatban lévő pereket ki fogja vinni, ezeket a 
feladatokat ki fogja ellátni? A propagandát, azt már elmondtuk hússzor, hogy az micsoda, de 
el tudjuk ismételni, hogy az nem a kommunikáció, de akkor ezeket el fogom mondani Önnek, 
hogy mik azok a le nem kötött és fel nem használt szabad források. Azt tudjuk elmondani, hogy 
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polgármester úrral, az alpolgármester úrral és az igazgatóságvezetőkkel végigmentünk az 
önkormányzat költségvetésén és megnéztük azokat a sorokat, amik még nem kötelezettséggel 
terheltek, tehát nem rendeltük meg, nem kezdtük el a felújtást, vagy nem kezdtünk még abban 
semmilyen forrásfelhasználást. Ezeket a sorokat úgyis szeretnénk majd egyszer a közgyűlés 
elé hozni, hogy döntsön arról, hogy ezeknek a felhasználásoknak a prolongálásával, 
elhalasztásával egyet tud-e érteni. Látjuk azt, hogy a költségvetésünkben vannak olyan előre 
nem tervezett költségek is, amik felmerültek és ezeket finanszíroznunk kell. Az Illés képviselő 
úr elmondta, hogy nem került be egy napirend a mai közgyűlésre, ott is egy 40 millió forintos 
többletforrás kötelezettségvállalásról lenne szó a Babits Mihály Művelődési Központ irányába. 
Tudja pontosan a közgyűlés és tudja a képviselő úr is azt, hogy van egy le nem zárt, de 
megkezdett törlesztésünk a helyi tömegközlekedéssel kapcsolatban. Ezen kívül tudják a 
képviselő urak azt is, hogy vannak olyan projektek, ahol lesz támogatás, a közgyűlés döntése 
alapján átadunk beruházást, ott is lesz kamatfizetési kötelezettségünk. Mindenhol azon 
vagyunk, hogy a kiadásainkat csökkentsük, de meg kell gondolni azt, hol növelünk. Nyilván a 
szociális érzékenység az tényleg nagyon fontos, de azt látjuk és azért szólok, hogy más 
területeken is forrásbiztosításra lesz szükség, és a költségvetésekben ez nem tervezett 
költségek. Át lehet beszélni a költségvetési sorokat, de ahol már le vannak szerződve a felek, 
azokat egyik napról a másikra nem lehet felbontani és a feladatot el kell látni. Ezekre 
tekintettel lehet a költségvetési sorokon belül átcsoportosítani, erre szeretném felhívni a 
figyelmet. 
 
Murvai Árpád képviselő: Értem, amit mondott, csak nem látom a mögöttes dolgokat, mert 
számomra ez túl általános, hogy számítani kell perekre és ügyvédi költségekre. A propagandát 
én értem, hogy a városnak kiadványaiban meg egyebeken meg kell jelennie, de ha ilyen időket 
élünk, ott is szét kell nézni, hogy mi az, ami nem szükséges. Elég határozottan tettem javaslatot 
a meg nem épülő rendelő önrészének felhasználására, átcsoportosítására. Én azt kérem, hogy 
ebben az irányban tegyünk lépéseket, mert még egyszer mondom, a szociális érzékenység is 
diktálja, hogy a karácsonyi támogatás az legalább a duplája legyen a tavalyinak. Gondolom 
nincs leszerződve az orvosi rendelővel kapcsolatban az összeg. 
 
Faragó Zsolt képviselő: Az Allende utcai rendelőnek az összege biztos, hogy felszabadul, tehát 
nem hiszem, hogy egy lekötött dolog lenne. Nagyobb problémát az jelenti, hogy a hirtelen 
megemelkedett, megtriplázott árat és a közbeszerzést hogyan tudjuk esetleg elkerülni, hogy 
ne kelljen még három hónapot várni. Azt gondolom, hogy az összeget átcsoportosítani a nem 
megvalósuló orvosi rendelőből az talán működőképes lehet. A propaganda az újság maga, 
nem az lenne a célja és szerintem Murvai úr erre utalt, hogy propagandaújság lett belőle, nem 
igazán azt tükrözi, amit a régi Szekszárdi Vasárnap. Én azt gondolom, hogy mindenképpen nagy 
prioritású az, hogy ez a tűzifakérdés megoldódjon. Arról nem a rászorultak tehetnek, hogy 
háromszoros lett az ár, a karácsonyi csomagba az összegszerűség miatt muszáj belenyúlni, 
tehát azokat az árakat emelték fel az elmúlt hónapokban, amik a karácsonyi csomag tartalma 
lenne. Én a magam részéről jóval többre gondoltam, a duplázás is már egy nagyobb lépés lehet 
előre, úgyhogy én szerintem efelé kellene gondolkodni. 
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Gulyás Róbert képviselő: Ez a kétezer forint karácsonykor 4 euró lesz, szerintem ez borzasztó 
megalázó és egyébként az egész közgyűlést méltatlan helyzetbe hozza, hogy négy eurót adunk 
karácsonyra.  
 
Máté Péter képviselő: Az lenne a javaslatom, kérjük fel a Hivatalt, hogy a következő 
közgyűlésre vizsgálja felül annak a lehetőségét, hogy hogyan, honnan, miből lehetne 
előteremteni a szépkorúak karácsonyi csomagjára négyezer forint/fő összeget. 
 
Faragó Zsolt képviselő: Megerősíteném Máté Pétert, hogy ez nem egy kényelmi kérdés, ezt 
meg kell oldanunk. 
 
További hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt. 

 

Az alpolgármester szavazásra teszi fel Máté Péter képviselő módosító indítványát, melyet a 
közgyűlés – melynek létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 0 nem és 1 tartózkodás mellett 
elfogadott. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a módosított határozati javaslatot, melyet a 
közgyűlés – melynek létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 0 nem és 1 tartózkodás mellett 
elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 238/2022. (VIII. 25.) 
határozata 
szépkorúak karácsonyi támogatásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhívja a Polgármesteri 
Hivatalt, hogy a szépkorúak karácsonyi támogatásával összefüggésben vizsgálja meg, 
és tegyen javaslatot a Közgyűlés soron következő ülésére a támogatás 4.000 forintra 
történő megemelésével kapcsolatos forrásátcsoportosításra. 
 
Határidő: A Közgyűlés soron következő ülése 
Felelős: Tamási Anna igazgatóságvezető 

 
dr. Gábor Ferenc jegyző: A kiegészítéssel a rendeletre is szavazni kellene. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására tett javaslatot, melyet 
a közgyűlés – melynek létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 0 nem szavazattal és 1 
tartózkodással elfogadott és a következő rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 
13/2022. (VIII.29.) önkormányzati rendelete 
a szépkorúak karácsonyi támogatásáról  

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az Alaptörvény 32. cikk 
(2) bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. 
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cikk (1) bekezdés a) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a következőket 
rendeli el: 

 
1. § A rendelet hatálya Szekszárd város közigazgatási területén bejelentett 
lakóhellyel rendelkező és 62. életévét legkésőbb a tárgyévben betöltött személyekre 
(a továbbiakban együtt: szépkorúak) terjed ki. 
 
2. § (1) Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata (a továbbiakban: Önkormányzat) 
önként vállalt feladatként kérelemre a szépkorúak részére karácsonyi támogatást 
nyújthat. 
 
(2) A karácsonyi támogatás iránti eljárásban átruházott hatáskörben a polgármester jár 
el. 
 
(3) Karácsonyi támogatásra jogosult az a személy, aki kérelmét a polgármester által 
közzétett hirdetmény szerinti határidőig az Önkormányzathoz benyújtja, és az alábbi 
együttes feltételeknek megfelel: 
a) Szekszárdon bejelentetett lakóhellyel rendelkezik, 
b) a 62. életévét legkésőbb a tárgyévben betölti. 
 
(4) A karácsonyi támogatás iránti kérelem benyújtása az alábbiak szerint történhet: 
a) elektronikus regisztráció útján, vagy 
b) a Polgármesteri Hivatalban személyesen, illetve telefonon. 
 
(5) A karácsonyi támogatás évente egy alkalommal legfeljebb kétezer forint összegben 
természetbeni ellátásként nyújtható az éves költségvetésről szóló rendeletben 
meghatározott keret terhére, a keret erejéig. 
 
(6) A karácsonyi támogatás igénylésének, átadásának rendjéről a polgármester a 
helyben szokásos módon hirdetményt jelentet meg. 
 
3. § Hatályát veszti a szociális ellátások helyi szabályozásáról szóló 8/2009. (III. 30.) 
önkormányzati rendelet 20. §-a, valamint az azt megelőző alcím.  
 
4. §  Ez a rendelet a kihirdetését követő ötödik napon lép hatályba. 

 
8. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének ……/2022. (VIII. …..) 
önkormányzati rendelete a lakások és helyiségek bérletéről, elidegenítésük szabályairól 
szóló 6/2022. (V. 30.) önkormányzati rendelet módosításáról 
(154. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
dr. Biró Gyula: Nem kívánom kiegészíteni. 
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Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel a kérdéseiket. 

 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 

 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt.  

 

A polgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására tett javaslatot, melyet 
a közgyűlés – melynek létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 0 nem szavazattal és 1 
tartózkodással elfogadott és a következő rendeletet alkotta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének  
14/2022. (VIII.29.) önkormányzati rendelete  
 
a lakások és helyiségek bérletéről, elidegenítésük szabályairól szóló  

6/2022. (V. 30.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a lakások és helyiségek 
bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. 
LXXVIII. törvény 2. melléklet a) és j) pontjában kapott felhatalmazás alapján, a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) 
bekezdés 9. pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli 
el: 

 
1. § A lakások és helyiségek bérletéről, elidegenítésük szabályairól szóló 6/2022. (V. 
30.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: R.) 5. § (4) bekezdés a) pontja helyébe a 
következő rendelkezés lép: 
((4) Az önkormányzati lakásokat pályázat útján kell hasznosítani, kivéve azokat a 

lakásokat, amelyeket:) 

„a) az (5) és (8) bekezdés, a 6. § (3) bekezdés, illetve a 7. § és 7/A. § szabályoz.” 

2. § Az R.  a következő 7/A. §-sal egészül ki: 

„7/A. § (1) A pályázati forrásból megvalósuló lakás felújítása vagy építése esetén, a 
lakásban korábban ott lakó vagy a pályázati feltételnek megfelelő más személy vagy 
személyek részére az önkormányzat - a pályázati feltételként előírt projektfenntartási 
időszakra - elhelyezést biztosíthat.  

(2) A bérbeadó - a polgármester értesítése alapján – az (1) bekezdés alapján 
jogosultakkal - a bérlakásra haladéktalanul bérleti szerződést köt. 

(3) A (1) bekezdés alapján jogosult a projektfenntartási idő végéig bérleti díjat nem 
fizet.” 

3. § Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 
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9. Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Integrált Területi Programjának elfogadására 
(158. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 
dr. Biró Gyula aljegyző: Nem kívánom kiegészíteni. 
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: Annyival egészíteném ki, hogy kiosztottunk egy határozati javaslat 
kiegészítést, mely arról szól, hogy az ITP módosítás minőségbiztosítása fel lett küldve az 
irányító hatósághoz, az irányító hatóság küldött javaslatokat az átvezetésre. Azt szeretném 
kérni, hogy a polgármester úr kapjon felhatalmazást, hogy az irányító hatóság által kért 
átvezetéseket, ha esetleg érkezik ilyen, akkor azt a közgyűlési döntést követően megtegye.  
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel a kérdéseiket. 

 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 

 
Rácz Zoltán képviselő: Tiszteljük meg a közgyűlés nézőit és kérem, hogy hogy pár szóval 
mondjuk el, hogy miről ez a határozati javaslat, illetve miről szól ez az egész történet. 
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: Az Integrált Területi Program tartalmaz fejlesztési célokat. A 
fejlesztési célokkal összefüggésben volt egy útfejlesztési támogatási kérelmünk, több döntés 
született ebben a tárgyban és most a fő kedvezményezettje ennek a projektnek a Közútkezelő. 
A Közúttal közösen megvalósítjuk ezt a projektet, ő a közbeszerzésért felelős és a projekt 
végrehajtásának fő kedvezményezettje, mi pedig a tervezési feladatokat látjuk el, mint 
önkormányzat. A tervezési feladatokat elvégeztük, a tervezők leszállították a terveket és a mai 
közgyűlés elé azok a szelvényszámok kerültek be pontosítással, amit a tervezők megterveztek 
(Szekszárd-Decs-Várdomb összekötő út, kerékpárút építésnek a szelvényszámai, a Keselyűsi 
kerékpárút szelvényszámai) Arról szeretném tájékoztatni a közgyűlést a projekt 
előrehaladásával kapcsolatban, hogy a Közút folytatja le a közbeszerzést, egy 
keretmegállapodással rendelkezik és ebből fogja lehívni forrásokat a feladatok végrehajtására. 
Van egy kormányhatározat, amely ezt most szünetelteti és a Közút arra vár, hogy a 
beruházásért felelős miniszter vagy a Kormány zöld utat adjon a közbeszerzés indításához. 
Minden egyéb dokumentum rendelkezésre áll ahhoz, hogy ez a fejlesztés megvalósuljon. Most 
a kormányhatározat módosítására vagy pedig a miniszter jóváhagyására várnak és indítják a 
közbeszerzést. 
 
További hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt.  

 

 

Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 13 fő – 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 239/2022. (VIII. 25.) 
határozata 
a Szekszárd Megyei Jogú Város Integrált Területi Programjának elfogadásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 
 

1. elfogadja Szekszárd Megyei Jogú Város módosított Integrált Területi 
Programját. 
 
Határidő: a döntéshozatal napja 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
 

2. felhatalmazza a polgármestert, hogy minőségbiztosítást követően – ha 
szükséges – a módosításokat tegye meg. 
 
Határidő: a döntéshozatal napja 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

 
3. felhívja a polgármestert az Integrált Területi Program benyújtására az Irányító 

Hatóság felé. 
 

Határidő: 2022. augusztus 31. 
Felelős: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 

 
10. Javaslat nemzetközi versenyen való részvétel támogatására 
(156. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Korábban is kapcsolatban álltunk már az alapítvánnyal, négy 
éve szintén egy I. Béla Gimnáziumban tanuló diák bejutott erre a nemzetközi versenyre, akkor 
is ez az alapítvány intézte az utazással és szállással kapcsolatos dolgokat, tisztességesen 
megszerveztek mindent.  
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel a kérdéseiket. 

 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 

 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt.  

 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 13 fő – 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 240/2022. (VIII. 25.) 
határozata 
nemzetközi versenyen való részvétel támogatására az Önkormányzat és a GWP 

Magyarország Alapítvány közötti megállapodás alapján  

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 

1. hozzájárul ahhoz, hogy Szekszárd Megyei Jogú Város polgármestere a 

mellékletként csatolt megállapodást a GWP Magyarország Alapítvánnyal 

aláírja; 

 
Határidő: 2022. október 31. 

Felelős: Ács Rezső polgármester 

 

2. felkéri a gazdasági igazgatóságot, hogy a támogatás átutalásáról gondoskodjon 

 

Határidő: 2022. augusztus 31. 

Felelős: Tamási Anna igazgatóságvezető 

 
11. Javaslat központi orvosi és háziorvosi ügyelet közös diszpécser szolgálati feladatainak 
ellátására vonatkozó együttműködési megállapodással kapcsolatos döntések 
meghozatalára 
(151. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem kívánom kiegészíteni. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel a kérdéseiket. 

 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 

 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt.  

 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 0 nem szavazattal és 1 tartózkodással elfogadott és a 
következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 241/2022. (VIII. 25.) 
határozata 
központi orvosi és háziorvosi ügyelet közös diszpécser szolgálati feladatainak 

ellátására vonatkozó együttműködési megállapodással kapcsolatos döntések 

meghozataláról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 
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1. dönt az Önkormányzat és az Országos Mentőszolgálat között létrejött, a 

központi orvosi és háziorvosi ügyelet közös diszpécser szolgálati feladatainak 

ellátására vonatkozó együttműködési megállapodás, valamint az 

Önkormányzat, az Országos Mentőszolgálat és a Tolna Megyei Balassa János 

Kórház között létrejött háromoldalú megállapodás felülvizsgálatáról; 

 

Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős: Ács Rezső polgármester 

 

2. felhívja az alpolgármestert, a Szociális, Egészségügyi, Környezeti és 

Fenntarthatósági Bizottság elnökét, az Egészségügyi Gondnokság vezetőjét, 

valamint a Polgármesteri Hivatal Önkormányzati és Szervezési Igazgatóságát az 

1.) pontban rögzített megállapodás felülvizsgálata érdekében a szükséges 

intézkedések (egyeztetések lefolytatása, megállapodástervezet(ek) 

elkészítése) megtételére; 

 

Határidő: 2022. szeptember 30. 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 
  Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér SZEKÖF elnök 

   Villányi Mária Ildikó intézményvezető 
   dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 

3. javaslatot tesz Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata polgármesterének 

és jegyzőjének a beszerzések lebonyolításának szabályzatáról szóló 9/2018. 

(V.18.) számú együttes utasításának módosítására a tekintetben, hogy a 

központi orvosi és háziorvosi ügyelet közös diszpécser szolgálati feladatai 

ellátásának beszerzési kivételi körben kerüljön rögzítésre;  

 
Határidő: 2022. szeptember 30. 

Felelős: Ács Rezső polgármester 

  dr. Gábor Ferenc jegyző 

 

4. amennyiben a 3.) pontban foglaltak megvalósulása bármely okból nem 

lehetséges, felhívja a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságot a 2.) pontban 

foglalt intézkedések eredményének függvényében az Önkormányzat 

beszerzési/közbeszerzési tervének módosításával kapcsolatos döntések 

meghozatalára; 

 

Határidő: 2022. szeptember 30. (az Országos Mentőszolgálat 

árajánlatának és a határozat 3.) pontjában foglaltak megvalósításának 

ismeretében) 
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Felelős: Bomba Gábor GVB elnök 

 

5. felhívja és felhatalmazza a Szociális, Egészségügyi, Környezeti és 

Fenntarthatósági Bizottságot a megállapodás(ok) tartalmának jóváhagyására. 

 
Határidő: 2022. október 31. 

Felelős: Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér SZEKÖF elnök 

 
12. Javaslat az V. számú gyermek háziorvosi körzet feladatainak ellátására kiírt, területi 
ellátási kötelezettséggel járó pályázati felhívás jóváhagyására, valamint a körzet 
működésével kapcsolatos egyéb döntések meghozatalára   
(152. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem kívánom kiegészíteni. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel a kérdéseiket. 

 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 

 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt.  

 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 13 fő – 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 242/2022. (VIII. 25.) 
határozata 
személyes közreműködői szerződések módosításáról 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az egészségügyi 
alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. törvény 5.§ (1) bekezdés a) pontjában foglalt 
kötelezettségére, valamint az Országos Kórházi Főigazgatóság 2022. június 14. napján 
kelt tájékoztató levelére tekintettel jóváhagyja az 5. számú háziorvosi körzet 
helyettesítése céljából 2021. december 20. és 2021. december 21. napján kelt 
személyes közreműködői szerződések első számú módosítását a körzet háziorvossal 
történő betöltésének időpontjáig, de legkésőbb 2022. december 31. napjáig. 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: Ács Rezső polgármester  
 

Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 13 fő – 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 243/2022. (VIII. 25.) 
határozata 
az V. számú házi gyermekorvosi körzet feladatainak ellátására kiírt, területi ellátási 
kötelezettséggel járó pályázati felhívás jóváhagyásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése 
 

1. dönt az V. számú házi gyermekorvosi körzet feladatainak ellátására kiírt, 
területi ellátási kötelezettséggel járó pályázati felhívás jóváhagyásáról a 
határozat melléklete szerinti tartalommal és formában; 
 

Határidő: A döntéshozatal napja 

Felelős:  Ács Rezső polgármester 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt és az Egészségügyi Gondnokságot a pályázati 
felhívás közzétételével kapcsolatos intézkedések megtételére; 
 

Határidő: A döntéshozatalt követő 5 napon belül 

Felelős: Villányi Mária Ildikó intézményvezető 

  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt és az Egészségügyi Gondnokságot a beérkezett 
pályázatok ismertetésére, és a Közgyűlés elé- döntéshozatal céljából- történő 
beterjesztésére. 
 

Határidő: A pályázat benyújtására nyitva álló határidő lejártát követő 

Közgyűlés ülése 

Felelős: Villányi Mária Ildikó intézményvezető 
   dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
13. Javaslat önkormányzati ingatlanok átminősítésére 
(162. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Nem kívánom kiegészíteni. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel a kérdéseiket. 

 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 

 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt.  
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Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 13 fő – 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 244/2022. (VIII. 25.) 
határozata 
önkormányzati tulajdonban lévő ingatlanok forgalomképessé minősítéséről 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
 
1. hozzájárul a Szekszárd 031/18, 031/19, 031/20, 031/22, 036/5 és 036/9 hrsz-ú, 

valamint a Szekszárd 0838/36, 0838/37, 0838/17, 0838/34 hrsz-ú kivett 
közforgalom elől el nem zárt magánutak csereszerződés keretében történő 
értékesítéséhez a 745/2021. (XI.5.) számú határozatban foglaltak szerint. 

 
2. megállapítja, hogy az 1. pontban felsorolt, értékesítésre javasolt ingatlanok már 

nem szolgálják a kötelező önkormányzati feladatkör ellátását, vagy hatáskör 
gyakorlását, ezért azokat a forgalomképtelen törzsvagyonból átsorolja az üzleti 
vagyontárgyak közé. 

 
Határidő: 2022. augusztus 26. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

 
14. Javaslat önkormányzati ingatlan további hasznosítására 
(137. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Nem kívánom kiegészíteni. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel a kérdéseiket. 

 

Máté Péter képviselő: Szerintem erről beszélnünk kell, hogy mi ez a napirend. A nemrégiben 
megvásárolt Czéh tanyával nem tudjuk, hogy mit kezdjünk és átadjuk a Vagyonkezelőnek, 
hátha ő tud vele valamit kezdeni. 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Az előterjesztés arról szól, hogy átadjuk a 
Vagyonkezelőnek és nem arról, hogy nem tudunk vele mit kezdeni. 
 
További kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 

 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt.  
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Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 13 fő – 13 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 245/2022. (VIII. 25.) 
határozata 
Szekszárd, belterületi 861/2 hrsz-on nyilvántartott ingatlan kezelésbe adásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése  
 

1. az önkormányzat által megvásárolt, Szekszárd, belterületi 861/2 hrsz-on 
nyilvántartott, természetben 7100 Szekszárd, Herman Ottó utca 33/A. szám 
alatt található ingatlan tekintetében ingatlan-nyilvántartáson kívüli használati 
jogot biztosít és ezzel egyidejűleg átadja az ingatlan üzemeltetési és kezelési 
feladatait a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. részére 

 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős:  Ács Rezső polgármester 

 
2. felhívja a polgármestert és a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. ügyvezetőjét az 

egyes önkormányzati ingatlanok kezelése tárgyában az Önkormányzat és a 
Vagyonkezelő Kft. között megkötött megbízási szerződés - 1. pontban foglaltak 
szerinti - kiegészítésének aláírására, valamint tartalmának jóváhagyására. 

 
Határidő:  döntéshozatalt követő 10. nap 
Felelős:  Ács Rezső polgármester 

             Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 
 
15. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata kizárólagos tulajdonban lévő gazdasági 
társaságai munkaviszony keretein belül foglalkoztatott ügyvezetőinek 2022. év I. félévében 
igénybe vett szabadságairól szóló beszámolója 
(153. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem kívánom kiegészíteni. 
 
Az alpolgármester kéri, hogy a képviselők tegyék fel a kérdéseiket. 

 
Kérdés nem hangzott el, az alpolgármester megnyitja a vitaszakaszt. 

 

Hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester lezárja a vitaszakaszt.  
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Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 0 nem szavazattal és 1 tartózkodással elfogadott t és 
a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 246/2022. (VIII. 25.) 
határozata 
a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft. ügyvezetőjének 2022. év I. félévében igénybe vett 
szabadságáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése  
 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az önkormányzat 
kizárólagos tulajdonában lévő gazdasági társaságainak munkaviszony keretein 
belül foglalkoztatott ügyvezetőinek szabadságolási tervéről szóló 1/2020. 
(II.27) szabályzatában foglalt rendelkezésekre tekintettel a Szekszárdi 
Diákétkeztetési Kft. ügyvezetőjének a 2022. év I. félévében igénybe vett 
szabadságáról szóló tájékoztatását elfogadja; 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
   Bay Attila ügyvezető igazgató 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1.) pontban foglaltakról értesítse a 
társaság ügyvezető igazgatóját; 
 
Határidő: A döntéshozatalt követő 5 napon belül 
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 0 nem szavazattal és 1 tartózkodással elfogadott t és 
a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 247/2022. (VIII. 25.) 
határozata 
a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. ügyvezetőjének 2022. év I. félévében igénybe vett 
szabadságáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése  
 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az önkormányzat 
kizárólagos tulajdonában lévő gazdasági társaságainak munkaviszony keretein 
belül foglalkoztatott ügyvezetőinek szabadságolási tervéről szóló 1/2020. 
(II.27) szabályzatában foglalt rendelkezésekre tekintettel a Szekszárdi 
Vagyonkezelő Kft. ügyvezetőjének a 2022. év I. félévében igénybe vett 
szabadságáról szóló tájékoztatását elfogadja; 
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Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
  Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1.) pontban foglaltakról értesítse a 
társaság ügyvezető igazgatóját; 
 
Határidő: A döntéshozatalt követő 5 napon belül 
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 0 nem szavazattal és 1 tartózkodással elfogadott t és 
a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 248/2022. (VIII. 25.) 
határozata 
a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetőjének 2022. év I. 
félévében igénybe vett szabadságáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése  
 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az önkormányzat 
kizárólagos tulajdonában lévő gazdasági társaságainak munkaviszony keretein 
belül foglalkoztatott ügyvezetőinek szabadságolási tervéről szóló 1/2020. 
(II.27) szabályzatában foglalt rendelkezésekre tekintettel a Szekszárdi 
Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetőjének a 2022. év I. 
félévében igénybe vett szabadságáról szóló tájékoztatását elfogadja; 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
   Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1.) pontban foglaltakról értesítse a 
társaság ügyvezető igazgatóját; 
 
Határidő: A döntéshozatalt követő 5 napon belül  
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 

Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 0 nem szavazattal és 1 tartózkodással elfogadott t és 
a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 249/2022. (VIII. 25.) 
határozata 
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a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetőjének 2022. év I. félévében 
igénybe vett szabadságáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése  
 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az önkormányzat 
kizárólagos tulajdonában lévő gazdasági társaságainak munkaviszony keretein 
belül foglalkoztatott ügyvezetőinek szabadságolási tervéről szóló 1/2020. 
(II.27) szabályzatában foglalt rendelkezésekre tekintettel a Szekszárdi 
Távhőszolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetőjének a 2022. év I. félévében igénybe 
vett szabadságáról szóló tájékoztatását elfogadja; 
 
Határidő: A döntéshozatal napja  
Felelős: Ács Rezső polgármester 
  Csukle Tibor ügyvezető igazgató 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1.) pontban foglaltakról értesítse a 
társaság ügyvezető igazgatóját; 
 
Határidő: A döntéshozatalt követő 5 napon belül 
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 13 fő – 12 igen szavazattal, 0 nem szavazattal és 1 tartózkodással elfogadott t és 
a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 250/2022. (VIII. 25.) 
határozata 
az Alisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. ügyvezetőjének 2022. 
év I. félévében igénybe vett szabadságáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése  
 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az önkormányzat 
kizárólagos tulajdonában lévő gazdasági társaságainak munkaviszony keretein 
belül foglalkoztatott ügyvezetőinek szabadságolási tervéről szóló 1/2020. 
(II.27) szabályzatában foglalt rendelkezésekre tekintettel az Alisca Terra 
Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. ügyvezetőjének a 2022. év I. 
félévében igénybe vett szabadságáról szóló tájékoztatását elfogadja; 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
   Szabó Antal ügyvezető igazgató 
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2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1.) pontban foglaltakról értesítse a 
társaság ügyvezető igazgatóját; 
 
Határidő: A döntéshozatalt követő 5 napon belül 
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 13 fő – 10 igen szavazattal, 0 nem szavazattal és 3 tartózkodással elfogadott t és 
a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 251/2022. (VIII. 25.) 
határozata 
a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetőjének 2022. év I. 
félévében igénybe vett szabadságáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése  
 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az önkormányzat 
kizárólagos tulajdonában lévő gazdasági társaságainak munkaviszony keretein 
belül foglalkoztatott ügyvezetőinek szabadságolási tervéről szóló 1/2020. 
(II.27) szabályzatában foglalt rendelkezésekre tekintettel a Szekszárdi 
Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetőjének a 2022. év I. félévében 
igénybe vett szabadságáról szóló tájékoztatását elfogadja; 
 
Határidő: A döntéshozatal napja 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
  Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1.) pontban foglaltakról értesítse a 
társaság ügyvezető igazgatóját; 
 
Határidő: A döntéshozatalt követő 5 napon belül 
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester a nyilvános ülést 11 óra 32 

perckor berekeszti. 

 
K. m. f. 

 
Ács Rezső  dr. Gábor Ferenc 

polgármester jegyző 
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